
  
Ris Vel 
 
   

Postboks 48, Vinderen   Telefon: 95 10 16 27  e-mail: post@risvel.no 
0319 Oslo    www.risvel.no 

 

Referat: Styremøte tirsdag 13.2.24 Kortversjon 
 

1. Årsmøte  
Tirsdag 23.4 kl. 18 på Heminghuset. Tema: Barn og unge og samarbeid med FAU’ene. 

 
2. Årsrapport/regnskap 2023  

Legges ut på hjemmesiden i løpet av mars. 
 

3. Pumptrack-Holmendammen  
Ris Vel har søkt midler til sykkelbane hos flere instanser. Bydel Vestre Aker er positiv, 
og kontaktperson i BYM er positiv. Det gjenstår imidlertid mye utredning før 
prosjektet forhåpentligvis kan realiseres. 
 

4. Ris Vels pris  
Vi har mottatt noen søknader. Saken avgjøres etter at fristen utgår 30.3.24. 
 

5. Rikshospitalet  
Det er ikke noe nytt i saken. Ris Vel har sendt klage ang helikopterlandingsplassen.  
 

6. Slemdalutbygging  
Det er ikke noe nytt, man venter fortsatt på tilbakemelding fra PBE. 
 

7. Risalleen 33  
Ny sak mottatt 12.2.24 Det er sendt nabovarsel om at det søkes til Sporveien om 
dispensasjon fra jernbanelovens § 10 ved søknad om tillatelse til riving. Et 
styremedlem kontakter byantikvaren og kobler på Akersposten (som straks publisert 
artikkel samt henviste til historikken). 
 

8. Samarbeid med FAU’ene 
Vi ønsker å fornye medlemsmassen, og vi har altfor få barnefamilier som medlem. I 
forhold til antall som bor i området har vi for få medlemmer. Det har tidligere etablert 
samarbeid med Slemdal FAU og det har vært kontakt med Vinderen FAU. Ris Vels 
markedsføringsbrev skal sendes ut til alle familiene på skolen. Den som leder 
trafikkgruppen på Vinderen ønsker også å møte representant fra Ris Vels styre.  
 

9. Stier og smett  
Solskinnsveien – etablert (regulert) sti som er truet av utbygging. Et styremedlem 
lager brev til PBE om at man bør ikke få ferdigattest før stien er i orden. 
Gråkamvn-Melkevn – sak som har pågått i flere år. Ønske om re-åpning av tidligere 
etablert (regulert) sti. Motstand fra utbyggere og en beboer. Styret jobber videre med 
saken. 



 
 
 
 

    

  
   

 

Div. stier ødelagt av striregn sist sommer, et styremedlem har dialog med de som har 
meldt sakene og har vært på befaring. Vi opplever at folk venter at Ris vel skal 
oppgradere stiene. Det kan vi ikke stå for, men vi kan forsøke å få BYM til å ta ansvar. 
 

10. Påkjøring Ringveien for de som skal vestover - bompenger 
Styret jobber videre med saken som må behandles politisk i bydelen.  

 


